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Protokół nr LI/2024 

z posiedzenia LI Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytego w dniu 25 kwietnia 2024 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

25 kwietnia 2024 roku o godzinie 15:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno 

rozpoczęła się LI Sesja Rady Gminy Wapno. Przewodniczący Rady Gminy Wapno Radosław 

Piechowiak otworzył LI Sesję Rady Gminy Wapno i przywitał przybyłych na posiedzenie 

radnych i zaproszone osoby.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Frekwencja wyniosła 86,66% 

(nieobecni: Radny Mariusz Łasut, Radny Dariusz Nitka). 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski  

Sekretarz Gminy Wapno Marika Kosmowska 

Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka 

Zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu.   

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady poinformował o braku zmian w porządku obrad, który przedstawia się 

następująco:  

1) Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2) Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3) Uwagi do protokołu z L Sesji Rady Gminy Wapno. 

4) Sprawozdanie o stanie dróg gminnych oraz oświetlenia za rok 2023 i plany na 2024 rok.  

5) Informacja o stanie porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej. 

6) Informacja o liczbie oraz sposobie załatwiania skarg i wniosków obywateli w Urzędzie 

Gminy Wapno w 2023 r.  

7) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi.  

8) Ocena zasobów pomocy społecznej.  

9) Informacja o przygotowaniach do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz organizacji 

gminnego festynu rodzinnego w 2024 roku.  

10) Plan arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej w Wapnie na rok szkolny 2024/2025, 

Przedszkola Publicznego „Solna Kraina” w Wapnie na rok szkolny 2024/2025. 
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11) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych.  

12) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2024 dla Gminy Wapno. 

13) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej nr 116 położonej w Srebrnej Górze w drodze przetargu 

ograniczonego.  

14) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego Gminy Wapno. 

15) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wapno na lata 2024-2028.  

16) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wapno na lata 2024-2033.  

17) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2024 

rok.  

18) Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej 

sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

19) Wolne wnioski i informacje. 

20) Zakończenie sesji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące protokołu z L 

Sesji Rady Gminy Wapno. 

Przewodniczący Rady: Czy chcielibyście Państwo je zgłosić w tej chwili? 

Radni nie wnieśli uwag. Protokół z L Sesji Rady Gminy Wapno został przyjęty. 

 

Ad. 4. 

Sprawozdanie o stanie dróg gminnych oraz oświetlenia za rok 2023 i plany na 2024 rok 

przedstawił Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 
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Ad.5.  

Informacje o stanie porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej przedstawił 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Leszek Baczyński. Informacje 

te stanowią załączniki nr  5 i 6 do protokołu i zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu 

komisji. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 6. 

Informacje o liczbie oraz sposobie załatwiania skarg i wniosków obywateli w Urzędzie Gminy 

Wapno w 2023 roku przedstawiła Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka. Informacja 

ta stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

przedstawiła Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad.8.  

O przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej została poproszona Z-ca Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Lucyna Pieczyńska. Opracowanie stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu i zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad.9. 

 O przedstawienie informacji na temat organizacji gminnego festynu rodzinnego w 2024 roku 

został poproszony Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski. Wójt Gminy Wapno Maciej 

Kędzierski poinformował, że są dwa warianty miejsc odbycia się festynu rodzinnego, 

a mianowicie na boisku przy byłym domu nauczyciela lub na stadionie gminnym połączenie 
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dożynek z zawodami międzynarodowymi „Strongman”. Cała impreza odbędzie się 24 sierpnia 

2024 roku. Który z wariantów wejdzie w życie uzależnione jest od pozyskania środków 

finansowych. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Podinspektor Oliwię Powałowską 

o przedstawienie informacji na temat przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży 

w Szkole Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Wapnie. Podinspektor Oliwia Powałowska 

poinformowała o organizacji, jak co roku, półkolonii dla dzieci. Czas trwania półkolonii od 

1 lipca 2024 roku do 12 lipca 2024 roku. Nabór trwa, skompletowano kadrę na jedną grupę 

zakwalifikowaną, druga grupa w trakcie kompletowania. W ofercie są trzy posiłki dziennie oraz 

wiele atrakcji i wyjazdów.  Odpłatność 600 zł od os. Informacja stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację Prezesa LKS Unia Wapno Przemysława Dery, 

że Ludowy Klub Sportowy Unia Wapno w roku 2024 nie przygotowuje żadnego letniego 

wypoczynku dzieci i młodzieży z gminy Wapno. Klub będzie funkcjonował według własnego 

harmonogramu. Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że były problemy z połączenia internetowym, ale 

stwierdza kworum, Rada Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Ad.10. 

Na temat planu arkusza organizacyjnego w Przedszkolu Publicznym „Solna Kraina” w Wapnie  

na rok 2023/2024 głos zabrała Dyrektor Przedszkola Katarzyna Jurczyk- Białecka. Projekt 

arkusza stanowi załącznik nr 12 do protokołu i został szczegółowo omówiony na posiedzeniu 

komisji. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Zmiany w planie arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej w Wapnie na rok szkolny 

2024/2025 przedstawiła Podinspektor Oliwia Powałowska. Zaistniałe zmiany stanowią 
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załącznik nr 13, a projekt arkusza stanowi załącznik nr 14 do protokołu i został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady wyraził ubolewanie z tytułu nieobecności Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Wapnie, bo nasuwa się kilka pytań związanych z arkuszem i nie ma kto na nie odpowiedzieć. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 11. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych 

przedstawiła Z-ca Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  Lucyna Pieczyńska. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych.  

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

treningowych lub wspomaganych. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 12. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 dla 

Gminy Wapno przedstawiła Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Irena Łosiak. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 
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Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych.  

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 dla Gminy Wapno. Protokół z imiennego 

głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 13. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej nr 116 położonej w Srebrnej Górze w drodze przetargu ograniczonego przedstawiła 

Podinspektor Kinga Fortuniak. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych.  

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej nr 116 położonej w Srebrnej Górze 

w drodze przetargu ograniczonego. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Ad. 14. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

Gminy Wapno przedstawiła Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych.  

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Wapno. Protokół z imiennego 

głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 15. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Wapno na lata 2024-2028 przedstawiła Skarbnik Gminy 

Wapno Monika Dobroniecka. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych po naniesionych zmianach pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po naniesionych zmianach pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych.  

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 
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Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wapno na lata 

2024-2028. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 16. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wapno na lata 2024-2033 przedstawiła Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych po naniesionych zmianach pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po naniesionych zmianach pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych.  

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2024-2033. Protokół 

z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. Uchwała 

stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 17. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2024 rok  

przedstawiła Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka.  

Przewodniczący Rady: czy Pan Wójt chciałby zabrać głos? 

Wójt M. Kędzierski: Ja tylko dopowiem odnoście pozyskaniu grantu. W związku z tym, że 

mamy w planach budowę Biblioteki, która jednocześnie będzie GOK-iem ma zapewnić 
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seniorom i młodzieży zajęcia aktywizujące i możliwość zagospodarowania czasu wolnego. 

Rozstrzygnięcie nastąpi w październiku. 

Skarbnik M. Dobroniecka: chciałam jeszcze dopowiedzieć, że wkład własny to 5 %, można też 

skorzystać z wkładu niefinansowego jakim będą udostępnienie tego budynku czy sali wiejskiej. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych po naniesionych zmianach pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po naniesionych zmianach pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych.  

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu na 2024 rok. Protokół z imiennego głosowania powyższej 

uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu. 

 

Ad.18.  

Informacje o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji oraz 

o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach przedstawił Wójt Gminy Wapno 

Maciej Kędzierski.   

Wójt M. Kędzierski: Szanowni Państwo, na ostatniej sesji podjęto 11 uchwał, 2 z nich trafiły 

do organów nadzorczych i zostały zakwestionowane. Jeśli chodzi o zarządzenia było ich 13 

i dotyczyły głównie bieżącego funkcjonowania naszego urzędu, naszych jednostek i naszej 

gminy. Jeśli chodzi o działalność między sesjami wymienię te najważniejsze. Gościliśmy 

w Urzędzie Marszałkowskim prezentując nasz pomysł wodorowy. Rozmowy, które toczyły się 

na tym spotkaniu sprowadzą w najbliższych miesiącach dobre nowiny do naszej gminy, jeśli 

chodzi o odnawialne źródła energii. Chciałbym podziękować Panu Jackowi Bogusławskiemu 

członkowi Zarządu Województwa Wielkopolskiego za to, że umożliwił w tym zacnym gronie 
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możliwość zaprezentowania tego pomysłu. Zawitała do naszej gminy Wojewoda Wielkopolski 

Pani Agata Sobczyk. Tematem naszego spotkania oprócz rekultywacji wysadu była budowa 

systemu monitoringu. Mam nadzieję, że w najbliższym czasie będę mógł Państwu przedstawić 

dobre nowiny. Brałem również udział  w spotkaniu z rodzicami klas 6. Jestem po spotkaniu 

Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej w Wapnie. Dziękuję, za wszystkie uwagi, które 

zostały przedstawione przez rodziców. Zostały one uwzględnione w arkuszu. Cały czas trwają 

prace inwestycyjne. Na tą chwilę zostały do ogłoszenia dwa przetargi budowy biblioteki i muru 

oporowego przy parafii św. Mikołaja w Srebrnej Górze. Część przetargów jest już 

rozstrzygnięta, za resztą czekamy. Miałem wyjazd służbowy do miejscowości Gołdap pod 

granicę rosyjskiej federacji w celu pozyskania środka trwałego dla Gminy Wapno. Trwały 

prace przy spółdzielni energetycznej. Mamy podpisaną umowę ramową z wszystkimi 

uczestnikami i zostanie od zarejestrowany w KOWR-ze. Tam będziemy ubiegali się 

o dofinansowanie ponad 20 mln zł.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Informacje stanowią załączniki nr 29 i nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 19. 

Wolne wnioski i informacje.  

Przewodniczący Rady: na komisji mieliśmy przyjemność gościć Dyrektor Powiatowej Stacji 

Sanitarno- Epidemiologicznej w Wągrowcu Panią Dagmarę Kłosowicz. Krótką relację z tej 

informacji przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Baczyński. Informacja stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: Wpłynęły dwie petycje. Pierwsza  nich dotyczy obniżenia pozostałych 

rat podatku rolnego o wysokość pierwszej raty zapłaconej w pierwszym kwartale roku 2024. 

W tym przypadku odpowiedz jest konsultowana i w trakcie sporządzenia, uchwała zostanie 

podjęta na kolejnej lub jeszcze późniejszej sesji. Jeśli chodzi o drugą petycję rodziców 

dotyczącej nie łączenia klas szóstych w jeden oddział klasowy odpowiedz została sporządzona, 

ale w międzyczasie zaszły zmiany więc tak samo jak w poprzedniej uchwała zostanie podjęta 

w późniejszym czasie. Rodzice otrzymali informację od Pana Wójta, więc z naszej strony 

będzie tylko dopełnienie formalności. Petycje stanowią załączniki nr 31 do protokołu. 

Przewodniczący Rady: Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 
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Wójt: Szanowni Państwo chciałbym podziękować za wspólną pracę radnym, pracownikom 

urzędu, kierownikom i pracownikom jednostek podległych. Powinniśmy być dumni z tego, co 

udało się osiągnąć w ciągu tych 5 lat. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady: Oddaję głos Panu Radnemu Szumannowi. 

Radny M. Szumann: Zważywszy na fakt, że to prawdopodobnie moja ostatnia szansa, aby 

zabrać głos z tego miejsca, chciałbym podziękować wszystkim Radnym, Panu Wójtowi, 

pracownikom urzędu, kierownikom jednostek, sołtysom oraz mieszkańcom za wspólną pracę 

i jednocześnie przeprosić za długą nieobecność, a nowej Radzie życzę powodzenia i samych 

dobrych decyzji. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady: Dziękuję Panu Wójtowi, Pani Skarbnik i Pani Sekretarz za 5 lat 

wspólnej pracy. Dziękuję kierownikom podległych placówek, sołtysom, pracownikom Rady 

i Państwu Radnym. Na zakończenie mam dla każdego pamiątkę na zakończenie kadencji. 

 

Ad. 20.  

Wobec zrealizowania porządku obrad LI Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący Rady 

dokonał jej zamknięcia.  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 15:05.  

Zakończenie sesji o godz. 16:18. 

              

Protokołowała: 

Oliwia Powałowska 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Wapno 

/-/ Radosław Piechowiak 


